
                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/22-01/22  
URBROJ: 2170-01-09-10-22-22 

Rijeka,  14. 27. rujna 2022. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 39. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  27. rujna 2022. godine, s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč. 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Usvojeni su zapisnici sa 37. i 38. sjednice Vijeća MO Srdoči. 

 
DNEVNI RED: 
 

1. Pristigli dopisi 
2. Program Dan MO Srdoči 2022 i program Sport 2022 
3. Razno  

 
 
AD 1 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju organizacije dopisa referentice Stošić vezano uz 

komunalne prioritete za 2022. godinu u okviru kojih je za realizaciju određeno Krčenje površine radi 

izrade geodetskog snimka dijela rekreativne površine u kojoj je predviđen park za pse u Dražičkoj ulici 

sjeverozapadno od kućnog broja 36 čime bi se zajedničkim snagama sa VMO Grbci radilo na 

rekreativnoj zoni koja bi uključivala i park za pse. Naknadno je utvrđeno da iznos od 30.000,00 kn nije 

potreban za geodetske izmjere jer suvremeni aparati mjere i na području bujne vegetacije. Predloženo je 

za isti iznos krčenje i uklanjanje nepoželjne vegetacije i raslinja uz staze koje svakodnevno koristi veliki 

broj građana. Vijeće MO Srdoči u raspravi se ne slaže sa time jer kaže da će grane, grmlje i ostalo 

ponovo brzo narasti. Predlažu druge različite  zahvate iz područja hortikultur     e. 

Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno odlučilo da se za navedeni iznos od 30.000,00 kn hortikulturno 
uredi čestica u centru Srdoča kod Miroslava Krleže 9 te kod Bartola Kašića 16  

 



Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju prispjelog dopisa Davora Klanca koji traži da se 
neposredno na izlazu iz njegovog dvorišta uz zid postave betonske gljive ili drugi oblici prepreke za 
parkiranje nesavjesnih vozača koji redovno parkiraju automobil na način da se izlasku iz dvorišta nema 
prometne preglednosti.   
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju prispjelih dopisa Nikice Čorka koji je uputio molbu da se 
učini nešto po dva pitanja koja uništavaju kvalitetu života dijela naselja ulice Andrije Mohorovičić: buka 
sa zaobilaznice koja nije blokirana bukobranima jer nisu postavljeni, te vibracije zaobilaznice 
nadvožnjaka koje uzrokuju mikropukotine na stambenim objektima smještenim uz zaobilaznicu. Problem 
je van nadležnosti Vijeća MO Srdoči, aktualan je više od 20 godina kako se povećao promet na 
zaobilaznici te je VMO Srdoči već dobivalo zamolbe za potporom rješavanja ovog problema. Vijeće MO 
Srdoči dati će potporu rješavanju ovih problema. 
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis službama Odjela za komunalni sustav Grada Rijeke, Hrvatskim 
autocestama, Direkciji komunalnog redarstva Grada Rijeke i dr. 

 
 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju prispjelog dopisa Mirjane Milun koja se žali na stanje 
makadamskog pješačkog puta između parkirališta u Rupi /Bartola Kašića i Poslovnog centra Srdoči, 
Miroslava Krleže 3. Put je u kamenim grotama, obrastao sa obije strane u visoku kupinu, ima smeća. Na 
žalost radi se o privatnoj parceli kaže predsjednik Vijeća te Grad Rijeka  ne može trošiti proračunski 
novac na čišćenje privatnih parcela niti betoniranje ili sl.  
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis službama Odjela za komunalni sustav Grada Rijeke sa zamolbom 
da se izvidi što se može učiniti 
 
 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju prispjelog dopisa Ljiljane Crnković koja 4 dana prije 
najavljenog svjetskog dana čišćenja okoliša predlaže VMO Srdoči da organizira akciju čišćenja, nabavi 
sredstva protiv grafita i očisti grafit sa fasade na zgradi Tina Ujevića 15. Predsjednik kaže da je to stara 
tema i da je taj grafit na fasadi privatne zgrade. Ne mogu se trošiti proračunski novci za pranje i uređenje 
privatne fasade osim ako se ne radi o posebno uvredljivim, homofobnim, ksenofobnim, rasističkim ili 
drugim vrstama uvreda. Istu fasadu je u tri navrata na nagovor vijeća predstavnik stanara prebojao no 
grafit bi ponovo u okrilju noći bio ispisan. Također Vijeće MO Srdoči je zatražilo od Grada Rijeke u okviru 
komunalnih prioriteta mogućnost da se financira  postavljanje pergole ili sl konstrukcije  ispod koje bi se 
posadile zelene penjačice koje bi isti grafit sakrile od očiju javnosti, no komunalne službe Grada Rijeke 
nisu odobrile taj trošak. Zamjenica predsjednika kaže da gospođu treba obavijestiti da Vijeće MO Srdoči 
sve izdatke u okviru programa treba planirati i prijaviti godinu dana unaprijed u svrhu namjenskog i 
transparentnog trošenja sredstava, te da građani sami nisu spriječeni samostalno organizirati akcije 
čišćenja koliko god puta žele u godini a ukoliko to i naprave da vijeće pravovremeno obavijeste da bi se 
i vijećnici ukoliko to bude moguće pridružili istoj.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju prispjelog dopisa Snježane Sučić koja se žali na Autotrolej, 
kaže da za kupljenu kartu traži bar minimum dostojanstva a ne prenatrpan autobus, bez klime. 
Predsjednik kaže da se tražilo već u više navrata da se vrati raspored vožnje na staro tj da u najtraženijem 
terminu polaska sa Srdoča u 7:20 budu 2 autobusa. Predsjednik kaže da više na zna što učiniti jer se 
više puta pisalo Autotroleju koji nije niti odgovorio. Kaže da će tražiti od komunalnog redarstva da kazni 
Autotrolej zbog prekapacitiranih autobusa te da će tražiti od Gradonačelnika da se pozabavi tim 
problemom i utječe na direktora Autotroleja da se vozni red vrati makar na stari ali i unaprijedi, razmjerno 
potrebama putnika u različitim dijelovima dana.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, uputiti će se dopis 
 
 



Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju prispjelog izmještaja kontejnera za smeća koje pokušava 
sa privatne parcele iseliti Almir Džomba. Kaže da je u tijeku sakupljanje peticije za ismještajem na 
gradsku česticu koja je nešto dalje od sadašnje lokacije.   
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, uputiti će se dopis 
 
 

Predsjednik kaže da ne razumijem odgovore službi Rijekaplusa koje su na zboru građana u 3. svibnja 
2022. godine dali do znanja građanima da će se postaviti traženi usporivači prometa na dionici Kurirski 
put – Tonžino – Markovići a sada te iste osobe iz istih službi postavu usporivača prometa ne odobravaju. 
Zamjenica predsjednika Capan traži da se vijeću dostavi ime referenta u Gradu Rijeci koji ne dozvoljava 
Rijekaplusu postavljanje usporivača prometa. 
Zaključak: 

 Uputiti će se zamolba za terenskim sastankom da se vidi realno stanje na terenu 
predstavnici nadležnih službi iz Rijekaplusa Azra Benčan, Ana Tomljanović i Željko 
Smojver, iz Grada Rijeke poziva se Kristina Banić iz Odjela za komunalni sustav 

 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom planiranih prekopa u Ulici Antuna Branka Šimića. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom gđe Stojić kojim se žali na smrad iz baja za smeće.  
Zaključak: 

 Uputiti će se zamolba Odjelu za komunalni sustav da da nalog KD Čistoća za 
dezinfekciju baja na lokaciji u centru Srdoča, Ul. M.Krleže 

 
 
Predsjednik obavještava vijeće da je zaprimljen odgovor nadležnih službi da se šahte čiste sukladno 
stanju na terenu, tj one koje su zatrpane lišćem.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

Predsjednik upoznaje vijećnike sa prispjelim dopisom stručne službe kojim se vijeće obavještava da se 
neće realizirati zatraženo orezivanje stabala kod zgrade Srdoči 59. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
Predsjednik upoznaje vijećnike sa prispjelim dopisom Grada Rijeke kojim se traži smanjenje godišnjeg 
proračuna za programe vijeća za 5.500,00 kn od ukupnih godišnjih 20.000,00 kn koliko MO Srdoči ima 
na raspolaganju. Vijeće u raspravi jednoglasno zaključuje da ne pristaje na smanjenje, predlaže da se 
ušteda proračuna Grada Rijeke ostvari negdje drugdje te ujedno traži povećanje ukupnog godišnjeg 
raspoloživog budžeta po programima. Predsjednik kaže da za organizaciju Dana MO Srdoči nije dostatno 
13.500,00 kn niti 6.500,00 kn za darove za stotinjak djece u programu Doček Svetog Nikole. Predsjednik 
traži da se u odgovoru traži ukupno povećanje budžeta za programe, preraspodjela te da se Grad Rijeka 
ugleda na Vijeće MO Srdoči što se tiče organizacije manifestacija.  
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno odlučilo da ne pristaje na predloženo smanjenje budžeta 
predviđenih za programe   

 
 
Predsjednik Vijeća upoznaje vijećnike sa prispjelim dopisom odvjetnika Gabrijela Prpića koji zastupa 
firmu MD – TIM doo u čijem je vlasništvu Khala bar a koja je u prijeporu sa predstavnicima stanara 
Miroslava Krleže 3 – 3B Predragom Mandićem zbog postavljanja rampe na dio parkirališta za koji Mandić 
tvrdi da je otkupljeno od privatne osobe. Mehmetović (MD-TIM doo) tvrdi da taj parking treba ostati javan 
i dostupan trećim osobama te da predstavlja vatrogasni put zgrade. Na „terenu“ situacija je na rubu 



fizičkog incidenta zbog manjka parkirnih mjesta. Vijećnici kažu da dopis ne spada u nadležnost mjesnog 
odbora.  
Zaključak: 

 Dopis će se proslijediti komunalnom redaru sa upitom da li je navedena površina 
parkinga javna površina, da li je vatrogasni put, i ako jest čija je nadležnost za 
postavljanje rampe 

 
 

 
 
AD 2 
Predsjednik otvara raspravu održanim programima Dan MO Srdoči 2022 i program Sport 2022. koji su 
se odvili 10. i 11. rujna 2022. godine. Svi vijećnici se slažu da je bila iznimna posjećenost unatoč 
padalinama koje su u jednom dijelu subote smanjile aktivnosti. Preko 270 sportaša je u subotu i nedjelju 
održalo natjecanja a ukupni broj posjetitelja bio je po nekim procjenama oko 2.500 ljudi u oba dana.  
Zabavni program je trajao do 02 h iza ponoći.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

 
 
 
AD3  
 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju nelegalno odloženog građevinskog materijala na parceli u 
Tonžinu na kojoj se namjerava napraviti fitness park na otvorenom. U više navrata tražilo se od Direkcije 
za komunalno redarstvo da poduzme potrebne radnje da se navedeni materijal ukloni. Prije godinu dana 
komunalno redarstvo poslalo je dopis da će se materijal ukloniti te prisilno naplatiti odvoz susjedu koji ga 
je tamo odložio kako bi se mogli započeti radovi. Materijal je još na terenu. Predsjednik kaže ako zbog 
neučinkovitosti Direkcije za komunalno redarstvo bude propao projekt vrijedan 600.000,00 kn biti će 
prisiljen po ovom pitanju obratiti se Gradonačelniku, Gradskom vijeću i medijima.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

Predsjednik traži da se opet podsjeti Rijekaplus na obećani frezani asfalt na 3 lokacije na području naselja 
Srdoči gdje su još uvijek makadami da se što žurnije postavi jer je počeo period kiša. Te makadamske 
ulice ne mogu se asfaltirati preko komunalnih prioriteta jer Grad više ne dozvoljava asfaltiranje bez 
tehničke dokumentacije (građevinske dozvole) koju MO ne može inicirati i pokrenuti proces ishodovanja.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik kaže da je potrebno obavijestiti stanare ulice Dražice o tome da Grad ne namjerava probiti 
izlaz za njihovu ulicu ispod autoceste te da će u slučaju gradnje kružnog toka na izlazu kod postrojenja 
HEP-a samo u prvoj fazi po planiranim radovima ulica biti godinu i pol blokirana za promet tj prometovati 
će se izmjenično. Usmjerenom akcijom stanovnika zbog medijskog pritiska Grad bi morao redivirati tu 
odluku. Predsjednik ponavlja da Vijeće MO Srdoči podupire izgradnju rotora kod HEP-a no zahtjeva prije 
toga probijanje izlaza ispod autoceste. Posebno napominje da će prilikom izgradnje rotora doći do trajnog 
zatvaranja odvojka uzbrdice Tina Ujevića kao ulaznog pravca u Srdoče što će posljedično stvoriti dodatni 
prometni čep.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa informacijom da je bilo gdje na javnom prostoru u okviru parkirnih mjesta 
koja se ne naplaćuju moguće zakupiti od  Grada Rijeke površinu za parkiranje. Cijena takve rezervacije 
je 1.000,00 kn sa PDV-om. Ugovor se sklapa na godinu dana. 



Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20:07 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od pet  (5) stranica. 
 

 

Zapisničar  

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč  

 

 


